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PROTOKÓŁ NR 14/20 
POSIEDZENIA KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH I ZDROWIA 

RADY POWIATU W GRYFINIE 
z dnia 24 lutego 2020 r. 

  
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:30 w Starostwie Powiatowym w Gryfinie  
przy ul. Sprzymierzonych 4, zakończyło się o godz. 17:30. W posiedzeniu wzięło udział  
4 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Starosta Gryfiński Wojciech Konarski, 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar, Przewodniczący Rady Powiatu Roman Michalski, 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński, Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy  
w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk, Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-
Karpierz. Posiedzenie otworzył przewodniczący komisji Sławomir Terebcki, stwierdził 
quorum, na pięciu członów obecnych czterech. Głównym tematem posiedzenia była analiza  
i opiniowanie projektów uchwał na XV sesję Rady Powiatu w Gryfinie, aktualna sytuacja 
rozbudowy Szpitala Powiatowego w Gryfinie oraz jego bieżąca sytuacja finansowa. 
 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 14 posiedzenia Komisji Spraw Społecznych i Zdrowia Rady Powiatu  
w Gryfinie został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  
 
Na posiedzenie przyszła radna Teresa Sadowska (4+1=5). 
 
Ad. 3 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XV sesję Rady Powiatu w Gryfinie.  
 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  
i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień. 
 

I. Sprawozdanie za 2019 r. z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego zatrudnionych w placówkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Gryfiński (druk  
nr 2/XV); 

 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
przedstawiła sprawozdanie za 2019 r. z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego zatrudnionych w placówkach 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Powiat Gryfiński 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że z tego wynika że subwencja 
oświatowa nie wystarcza na wypłacane wynagrodzenia dla nauczycieli. 
 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
odpowiedziała, że sama subwencja wystarcza na pokrycie wynagrodzeń. Jednakże oprócz 
wynagrodzeń dla nauczycieli istnieją jeszcze pochodne, ZUS, fundusz świadczeń socjalnych, 
wynagrodzenia administracji, obsługi oraz pozostała działalność szkoły. Powiat cały czas 
dodaje do zadań oświatowych, poza subwencją. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał, jaka jest to miesięczna kwota 
dodatkowych środków, które musi wygospodarować na pokrycie potrzeb na funkcjonowanie 
szkół. 
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Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
odpowiedziała, że rok jest podsumowywany. Dane przekazywane są Radzie  
do 30 października za poprzedni rok szkolny. Szkoły są na etapie przygotowywania 
sprawozdań. Na chwilę obecną nie posiada takich danych. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki poprosił o przygotowanie informacji,  
jaka kwota została wydatkowana z budżetu powiatu na oświatę w poprzednim roku 
budżetowym i jakiej wielkości subwencję oświatową otrzymał powiat na 2019 rok. 
Pismo znak: BRZ.0012.4.14.2020. DK 
 
Posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta 
Lorenowicz-Bień. 
 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  

nr XLII/283/2018 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 2 sierpnia 2018 r. w sprawie 
uchwalenia Statutu Powiatu Gryfińskiego (druk nr 3/XV);  

 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że zmiana dotyczy paragrafu 23 statutu 
powiatu, która została zasugerowana przez Wojewodę Zachodniopomorskiego.  
W Regulaminie Zarządu Powiatu w Gryfinie, stanowiącym załącznik nr 2 do Statutu Powiatu 
Gryfińskiego, dokonuje się zmiany § 23, który otrzymuje brzmienie „Rozstrzygnięcia 
Zarządu zapadają zwykłą większością głosów, w obecności, co najmniej połowy składu 
osobowego Zarządu, w głosowaniu jawnym”. W dotychczasowym zapisie istniała możliwość 
realizacji posiedzeń zarządu w trybie zaocznym, czyli Zarząd mógł podjąć decyzję  
na podstawie konsultacji telefonicznej lub faksem. Według analizy przepisów 
przeprowadzoną przez Wojewodę jest to rozwiązanie niezgodne z ustawą o samorządzie 
powiatowym. W związku z dostosowaniem zapisów Statutu Powiatu Gryfińskiego  
do obowiązujących przepisów ustawy o samorządzie powiatowym zachodzi konieczność 
podjęcia przedmiotowej uchwały. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, 
Rolnictwa i Leśnictwa Karina Osińska. 
 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na utworzenie Społecznej Straży Rybackiej przez Rybacką Spółdzielnie 
,,Regalica” w Gryfinie oraz uchwalenia jej regulaminu (druk nr 4/XV); 

 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Karina Osińska 
powiedziała, że obecnie Rybacka Spółdzielnia „Regalica” w Gryfinie wystąpiła z wnioskiem 
o utworzenie Społecznej Straży Rybackiej. Terenem działania SSR przy RS „Regalica” są 
powierzchniowe wody śródlądowe na terenie powiatu gryfińskiego, w szczególności wody, 
na których gospodarkę rybacko-wędkarską prowadzi RS „Regalica”.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXI/147/2016 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 27 października 2016 r.  
w sprawie uchwalenia Regulaminu Społecznej Straży Rybackiej Powiatu 
Gryfińskiego (druk nr 5/XV); 
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Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Karina Osińska 
powiedziała, że do regulaminu istniejącej od 2016 roku Społecznej Straży Rybackiej Powiatu 
Gryfińskiego Okręgowego Polskiego Związku Wędkarskiego w Szczecinie, zostały 
wprowadzone dodatkowe zapisy mające na celu wzmocnienie relacji pomiędzy strażą 
rybacką, a organem ją powołującym i stanowiącym jej regulamin. Umożliwi to właściwy 
przepływ informacji i realny nadzór społeczny jednostki samorządowej nad działalnością 
SSR. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
Posiedzenie opuściła Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa Karina 
Osińska. 
 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2020 rok (druk nr 6/XV); 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że dokonuje się zwiększenia planu 
dochodów i wydatków Powiatu Gryfińskiego w związku z zawartą z Województwem 
Zachodniopomorskim umową w sprawie partnerskiej współpracy przy realizacji projektu: 
„Budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa Zachodnio-
pomorskiego”, w ramach RPO Województwa Zachodnio-pomorskiego na lata 2014-2020. 
Wkład własny do powyższego projektu zostanie sfinansowany środkami z rezerwy ogólnej 
oraz środkami z dotacji z budżetu państwa na realizację zadań bieżących z zakresu 
administracji rządowej. Zwiększa się plan dochodów Powiatu Gryfińskiego o kwotę 
69 048,76 zł  tytułem otrzymania od Fundacji Rozwoju Systemu Edukacji płatności końcowej 
dotyczącej realizowanego przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Chojnie projektu  
pn.: „Podnoszenie jakości kształcenia zawodowego poprzez realizacje zagranicznych staży” 
Program ERASMUS+. Zwiększa się plan dochodów Powiatu Gryfińskiego oraz plan 
wydatków Starostwa Powiatowego w Gryfinie o kwotę 253 700,00 zł w związku z zawartą  
w dniu 29 stycznia 2020 r. pomiędzy Województwem Zachodniopomorskim a Powiatem 
Gryfińskim umową dotyczącą dofinansowania kosztów działania w 2020 roku Powiatowego 
Zakładu Aktywności Zawodowej w Gryfinie”. Na podstawie wniosku Naczelnika Wydziału 
Zarządzania Drogami dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków na kwotę 
450 000,00 zł w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na realizację robót 
budowlanych w zadaniu pn.: „Przebudowa ulicy 1 Maja w Gryfinie’. Dokonuje się 
zwiększenia w planie finansowym wydatków Zespołu Szkół Ponadpodstawowych w Chojnie 
w związku z niewykorzystaniem w 2019 r. środków na realizację projektu pn.: „Inwestycja  
w kształcenie zawodowe – inwestycją w przyszłość” w ramach programu RPO WZ na lata 
2014-2020. Zmniejsza się plan finansowy wydatków Starostwa Powiatowego w Gryfinie – 
rezerwa ogólna z przeznaczeniem na wydatki dotyczące projektu „Inwestycja w kształcenie 
zawodowe – inwestycją w przyszłość” w ramach programu RPO WZ na lata 2014-2020 
realizowanego przez Zespół Szkół Ponadpodstawowych w Chojnie. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2020-2039 (druk 
nr 7/XV); 

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że zgodnie ze zmianami w budżecie w 2020 
roku, dokonano zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 
2020-2039. Dodane zostało przedsięwzięcie „Budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji 
Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego”, program RPO WZ na lata 2014-2020. 
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Dokonano również zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: „Inwestycja w kształcenie 
zawodowe - inwestycją w przyszłość!”, program RPO WZ na lata 2014-2020, Prowadzenie 
Domów Pomocy Społecznej w Dębcach, w Moryniu, w Trzcińsku-Zdroju; „Przebudowa 
ulicy 1 Maja w Gryfinie”, program RPO WZ na lata 2014-2020; Realizacja pilotażowego 
programu „Aktywny samorząd”, program PFRON. Pełen zakres zmian obrazują załączniki  
nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 
 
Radna Joanna Kostrzewa zapytała, w związku z zadłużaniem się szpitala powiatowego, 
gdyby nastąpiła konieczność dopłacania czy powiat ma na to przeznaczone środki. 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że w uchwalonym przez Radę Powiatu 
budżecie na 2020 rok w dziale dot. szpitala przewidziane jest 500 000,00 zł środków,  
a w utworzonej rezerwie na szpital jest 1 milion złotych. 
 
Radna Joanna Kostrzewa dodała, że około 200 000 zł brakuje szpitalowi co miesiąc. 
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk odpowiedziała, że w uchwalonym budżecie powiatu 
przewidziane są środki, zabezpieczone na utworzonej w tym celu rezerwie. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu (druk nr 8/XV); 
  

Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że w projekcie uchwały proponuje się 
udzielenie z budżetu Powiatu Gryfińskiego pomocy finansowej w formie dotacji celowej  
w wysokości 166,92 zł w 2020 roku Województwu Zachodniopomorskiemu  
z przeznaczeniem na  realizację zadań wynikających ze wspólnego projektu partnerskiego pn. 
„Budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji Przestrzennej Województwa 
Zachodniopomorskiego". W projekcie bierze udział 18 powiatów ziemskich i 3 powiaty 
grodzkie Województwa Zachodniopomorskiego występujący jako „Partnerzy Projektu” oraz 
Urząd Marszałkowski Województwa Zachodniopomorskiego jako „Partner Wiodący”. 
Projekt będzie realizowany w latach 2019-2022 i będzie finansowany ze środków 
Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego - 85%, Budżetu Państwa - 10%, środków 
własnych Partnerów Projektu - 5%. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt. 
 
Ad. 4 Aktualna informacja przedstawiana przez przedstawiciela Zarządu Powiatu  
na temat postępów rozbudowy Szpitala Powiatowego w Gryfinie oraz aktualna sytuacja 
dotycząca pracy i sytuacji finansowej szpitala. 
 

Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyli: Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy  
w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk, Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-

Karpierz, Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz 
Łaniucha, pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego 

inspektor Piotr Ignaciuk. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki poprosił o informację na jakim etapie 
znajduje się rozbudowa szpitala. 
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Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha 
powiedział, że elewacje są praktycznie na ukończeniu, pozostały prace typowo 
wykończeniowe, obróbki blacharskie na dachu, cokoły wokół budynku, stolarka okienna  
i drzwiowa. W tej chwili trwają prace przy zagospodarowaniu terenu wokół obiektu. Ważne 
jest żeby zrobić nawierzchnię dróg, żeby można było dojechać do pomieszczenia, w którym 
zostanie umieszczony agregat prądotwórczy oraz do zbiornika na tlen. Wewnątrz budynku 
przeprowadzane są próby instalacji, stąd niektóre podwieszane sufity są już w całości 
zamontowane, a niektóre pozostawione odkryte. Łącznik wykończony jest zarówno  
w konstrukcji, jak i elewacji, będą wykonywane w tej chwili przejścia z nowej do starej 
części szpitala. Projekt jest gotowy, czeka na wycenę. Z pozostałych prac to czekają  
na kosztorys w zakresie połączenia budynków kolektorem cieplnym, ponieważ chcemy 
włączyć ciepło z funkcjonującego już węzła w nowym budynku do starego budynku  
za starym węzłem tzn. cały stary szpital zasilany będzie w ciepło z nowego węzła. Ogólnie 
wszystkie prace idą zgodnie z harmonogramem. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał odnośnie drzwi wejściowych,  
co zgłaszane było na poprzedniej komisji. 
  
Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha 
powiedział, że zgodnie ze zgłoszoną prośbą wystąpiono do wykonawcy, żeby rozważył  
możliwość wstawienia drzwi rozsuwanych. W chwili obecnej czekamy na oferty dostawców, 
nie wiadomo czy drzwi nie należałoby wymienić. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał, a jak będzie funkcjonował ten 
obiekt klimatyzacyjny, co pewnie ciężko stwierdzić dopóki obiekt nie zapełni się ludźmi  
i sprzętem. 
 
Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha 
odpowiedział, że obiekt jest w pełni przystosowany ma pełną klimatyzację, pełną wentylację 
mechaniczną. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy finansowo budowa jest 
zabezpieczona. 
 
Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha 
odpowiedział, że na razie wszystko jest zgodnie z harmonogramem. 
 
Posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych 
Grzegorz Łaniucha. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
powiedziała, że na ten rok Narodowy Fundusz Zdrowia zwiększył kontrakt jedynie o 400 000 
zł, a koszty niewspółmiernie wzrosły, zwłaszcza wynagrodzenia osobowe ale wzrosły 
również wszystkie koszty. Największe koszty zostały wygenerowane w związku ze znacznym 
wzrostem najniższego wynagrodzenia i wyłączeniem dodatku stażowego. Konieczne 
podwyżki zrodziły kolejne roszczenia pracownicze o podwyżkę wynagrodzeń, 
wypowiedzenia ze strony pielęgniarek i lekarzy, bo wszyscy chcą podwyżek. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy dodatkowe usługi 
pielęgnacyjne, nielimitowane świadczenia w Funduszu, czy są one w stanie w jakikolwiek 
sposób pokryć zapotrzebowanie. 
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Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że to ile jest nadlimitów w nielimitowanych kontraktach to szpital wykonuje, 
ale nie jest to na taką skalę, która zapewniłaby pokrycie dziury. Szpital ma 100% wszystkich 
nadwykonań zrobionych w zeszłym roku. Między 500 000 - 600 000 zł mieliśmy 
nadwykonań w zeszłym roku. Wszystkie nadwykonania Narodowy Fundusz Zdrowia 
wypłaca należne świadczenia, za opiekę paliatywną, hospicyjną, poradnie specjalistyczne, 
Zakład Opiekuńczo-Leczniczy i Zakład Pielęgnacyjno-Opiekuńczy Psychiatryczny. Szpital 
ma bardzo małe moce przerobowe ze względu na małą liczbę łóżek w tych zakresach. Jeżeli 
chodzi o hospicjum domowe prowadzone od października 2019 r. to wykonywane jest 
między 150- 200 procent ryczałtu. Cały czas poszukuje dodatkowych osób, bo te osoby które 
pracują niedomagają czasowo, ale i nie wszyscy emocjonalnie radzą sobie w takiej pracy. Jest 
bardzo duże zapotrzebowanie na takie usługi. Oddział Medycyny Paliatywnej też jest bardzo 
potrzebny na którym jest 5-6 łóżek, a potrzeba jest nawet na 20 takich miejsc i nie ma 
pomieszczeń. Szpital posiada pozwolenie na budowę na dwa budynki w Nowym Czarnowie 
po sanatorium, ale jest to inwestycja wymagająca dużych nakładów finansowych, których 
szpital nie posiada. Projekt obejmuje bazę na 120 łóżek, po 60 na ZOL i 60 na ZPO 
Psychiatryczny. Kosztorys opiewa na około 11 milionów złotych. 
 
Radna Joanna Kostrzewa zapytała, ile szpitalowi brakuje miesięcznie środków 
finansowych. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że dokładnie to jeszcze nie wie, ale podejrzewa że w tym roku to będzie 
kwota około 300 000 zł miesięcznie. 
 
Radna Joanna Kostrzewa zapytała, czy powiat ma możliwość udzielenia comiesięcznej 
pomocy finansowej szpitalowi.  
 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar odpowiedziała, że powiat ma przewidziane, jak już pani 
Skarbnik mówiła, 500 000 zł i jeszcze w rezerwie ogólnej 1 milion złotych. Na pewno powiat 
będzie się tym posiłkować, bo Zarząd przewidywał taką sytuację. Odnośnie Domu 
Lekarskiego S.A. to Zarząd wielokrotnie rozmawiał z nimi i stoi na stanowisku konieczności 
rozliczenia ich zobowiązania finansowego. Zarząd czyni kroki, ale jak to się skończy to nie 
wiadomo. Wsłuchując się w słowa pani Prezes - wiele zależy od możliwości wzrostu 
zaplanowanych kontraktów z NFZ, jak również  realnego obniżania kosztów funkcjonowania. 
To zapewne, w jakiś sposób złagodziłoby  kryzys. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
powiedziała, że dobrze byłoby znaleźć nawet miejsce takie, gdzie można byłoby przenieść 
oddział medycyny paliatywnej, utworzyć chociaż 10-15 nowych łóżek. A ZOL na Armii 
Krajowej byłby na 36 łóżek, a nie jak jest teraz na 26 łóżek. Zwiększenie ilości łóżek 
wpłynęłoby na dochodowość ZOL. 
 
Radna Joanna Kostrzewa zapytała, czy widzą Panie jakieś rozwiązanie problemu, który 
cały czas narasta. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
powiedziała, że w tej sytuacji, przy takich oddziałach jakie są i przy takim finansowaniu to 
ma związane ręce i nie ma możliwości oszczędności kosztów, a zwiększyć przychodów też 
się nie da bez zwiększenia powierzchni. Chodzi przede wszystkim o długoterminową opiekę. 
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Radna Joanna Kostrzewa zapytała, o ile łóżek należy zwiększyć. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że jeżeli chodzi o to żeby przenieść oddział medycyny paliatywnej z ZOL to 
należałoby wygospodarować miejsce na co najmniej 10 łóżek, a nawet 20. Wtedy ZOL 
zwiększy o 10 łóżek. 
 
Radna Joanna Kostrzewa zapytała, czy w nowym budynku naprawdę nie znajdzie się 
miejsce na łóżka z oddziału medycyny paliatywnej. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że miejsca nie ma, wszystko jest już zaprojektowane według nowych 
standardów i przepisów, zgodnie z rozporządzeniem ministra zdrowia o tym, jak powinny 
wyglądać pomieszczenia. Muszą być szerokie korytarze, toalety, ciągi, magazyny, oddzielne 
pomieszczenia na odpady medyczne, osobne pomieszczenia na tlen. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski zapytał, czy szpital w ogóle się zbilansuje, 
inwestycja rzędu 11 milionów zamiast na budowę to lepiej opłaca się dokładać do szpitala,  
co każdy robi żeby po prostu przetrwać do takich czasów, kiedy nastąpi stabilizacja. To są 
wyzwania na teraz. Dzisiaj jest bardzo ciężko planować, ponieważ nie wiadomo co stanie się 
w perspektywie roku w służbie zdrowia. Zarząd oczywiście debatuje nad problemem, robi 
wszystko żeby szpital działał w jak najszerszym zakresie i najlepiej. Jednak jak nie będzie 
porodów i nie będzie lekarzy to nic się nie zaradzi na to. W tej chwili w szpitalach odbywają 
się kontrole NIK dotyczące oddziałów ginekologiczno-położniczych, po to żeby pokazać 
ludziom na tych oddziałach jaka jest odpowiedzialność, wymogi ale jakie są też niedostatki. 
Głównie przecież chodzi o ordynatora oddziału, który decyduje wówczas że w takiej sytuacji 
to nie chce być tym ordynatorem. Szpital w Gryfinie jaki jest, taki jest. To jest poniemiecki 
budynek, ścian nie da się poprzesuwać, a mimo to wiele pokoleń, roczników lekarzy dawało 
w nim radę. Odnośnie sprawy związanej z ZOL widzi rozwiązanie, niewielkim nakładem 
finansowym, co wielokrotnie już wskazywał szpitalowi. Mianowicie budynek po Warsztatach 
Terapii Zajęciowej można byłoby przystosować dla administracji szpitala. W budynku, gdzie 
jest świąteczna i nocna pomoc oraz specjalistyka, niegdyś były tam pomieszczenia OIOM, 
kwestia wybudowania windy – koszt około 350 000 zł i wówczas uruchomienia tam ZOL. 
Jest to jakiś zamysł na zwiększenie dochodów, który należałoby zbadać, czy jest realny czy 
też nie do zrealizowania. Na pewno jakiś rozwiązań trzeba szukać. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że jeżeli chodzi o ZOL w miejscu administracji na ulicy Niepodległości  
to tamte piętro zostało przeanalizowane przez technologa medycznego pod względem 
spełnienia wymogu dla ZOL albo oddział medycyny paliatywnej. Powstałby tam 12 łóżkowy 
oddział medycyny paliatywnej. Koszt inwestycji przekraczałby 600 000 zł.  
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że w takiej sytuacji byłby 
problem z obsadzeniem personelem. 
 
Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-Karpierz powiedziała, że za chwilę to nie 
będzie lekarzy, odchodzą ze szpitala. Żaden młody lekarz nie chce pozostać ani przyjąć pracy 
ze względu na brak OIOM, tomografii, usg ani opisu do rentgena na dyżurze. Szpital ma 
zakontraktowaną poradnię internistyczno-konsultacyjną, w której nikt nie poszedł pracować 
żeby nie wziąć sobie kolejnej rzeczy na głowę. 
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Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że znowu rozmowa jest na temat 
zakupu sprzętu, ale przecież każdy sprzęt musi być obsługiwany przez ludzi. Tomograf i rtg 
wymagają opisu przez radiologa. Na chwilę obecną potrzebny jest zatrudniony na stałe 
radiolog i internista. Nie ma co wybiegać z zakupem sprzętu za 6 lat, ponieważ teraz trzeba 
myśleć w perspektywie co będzie za miesiąc. 
 
Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że trzeba myśleć perspektywicznie co będzie  
za 6 lat, ale i oczywiście o tym co będzie za miesiąc. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że jedyną szansą żeby 
zmniejszyć długi szpitala i jego problemy to rozważenie opcji zawieszenia działalności 
oddziału ginekologicznego. Właśnie nad taką opcją należałoby się zastanowić, w przypadku 
kiedy oddział ten przynosi największy deficyt. 
 
Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-Karpierz odpowiedziała, że oddział jest 
potrzebny, bo są dni kiedy na oddziale jest czwórka dzieci. Jak lekarze prowadzący chcieliby 
kierować swoje pacjentki do szpitala w Gryfinie to byłaby wystarczająca liczba porodów. 
Większość pacjentek prowadzonych prywatnie idzie rodzić do Szczecina. Argumentem jest 
że za chwilę oddział przejdzie do nowego budynku, będzie piękny oddział położniczy. 
Lekarze odpowiadają, że brakuje nawet KTG, potrzebny jest nowy stół do rodzenia. Aparat 
KTG jest wyeksploatowany i jest bardzo nieostry obraz. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
powiedziała, że potrzebnych jest szereg rzeczy, nawet usg, kardiomonitory. Za około dwa 
tygodnie może już nie być oddziału ginekologicznego, jeżeli szpital nie porozumie się w tym 
czasie z lekarzami, ordynator oddziału odchodzi na emeryturę na koniec miesiąca i brak jest 
dyżurujących lekarzy. 
 
Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-Karpierz dodała, że problem jest głównie  
z obsadzeniem 8 godzinnego dyżuru na tym oddziale. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że dużo jest bieżących 
problemów. Co w sytuacji gdyby doszło do zawieszenia pracy oddziału? Czy taka analiza 
była przeprowadzana? 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że można zawiesić działalność na okres 3 miesięcy. W zeszłym roku  
na oddziale ginekologiczno-położniczym i neonatologicznym, szpital generował na kosztach 
osobowych 60 000 - 70 000 zł straty każdego miesiąca. To jest około 800 000 zł rocznie 
straty na kosztach osobowych i podstawowych bezpośrednich kosztach utrzymania oddziału. 
To takie koszty by odeszły, ale nie od razu. Lekarze zatrudnieni są na kontraktach to przy 
zawieszeniu taki koszt jest anulowany. Natomiast koszty personelu zatrudnionego na umowę 
o pracę pozostałyby (kilkanaście osób). W takiej sytuacji można byłoby wykorzystać urlopy, 
ewentualnie przekierować pracowników do pomocy w ZOL, oddziale medycyny paliatywnej 
lub ZPO Psychiatrycznym. 
 
Radna Joanna Kostrzewa zapytała, ile porodów rocznie musiałoby być na oddziale, żeby 
koszty się bilansowały. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że Wiceprezes NFZ i Konsultant Krajowy ogłosili, że 800 porodów rocznie 
powoduje, że szpital nie generuje długu. Wyliczono, według kosztów z ubiegłego roku i przy 



9 

założeniu spełnienia wszystkich standardów okołoporodowych, że przy 400 porodach organ 
założycielski musi dopłacać 2 miliony złotych rocznie do funkcjonowania oddziału. My ich 
nie spełniamy, więc koszty byłyby niższe. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał, jakie konsekwencje, w nawiązaniu 
do kontraktu z NFZ, rodziłaby taka decyzja. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że zgodnie z procedurami jeżeli szpital zawiesi działalność oddziału,  
do 3 miesięcy nie ponosiłby żadnej kary. Natomiast powyżej tego okresu należałoby się 
porozumieć z NFZ i innym szpitalem, który w jakiś sposób przejąłby te świadczenia. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że jest to opcja do rozważenia 
dla zarządzających szpitalem.  
 
Radna Joanna Kostrzewa zapytała, który z oddziałów szpitala generuje największe straty. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że generalnie oddział ginekologiczno-położniczy i neonatologiczny razem 
wygenerowały w ubiegłym roku straty na kwotę 1,7 miliona złotych. Są to razem koszty 
osobowe i bezpośrednie utrzymania oddziału. Mimo zawieszenia, niektóre koszty bloku 
operacyjnego, czyli zespołu anestezjologicznego nie spadną. Ogólnie mówiąc brakuje 
300 000 zł miesięcznie, żeby szpital na bieżąco funkcjonował.  
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że wszystkie szpitale w kraju 
mają podobne problemy i długi, należy skupić się na zmniejszaniu strat. Druga rzecz obecnie 
ważna dla szpitala to pozyskać lekarza radiologa na zabezpieczenie całodobowych usług  
w szpitalu. To pozwoli zbudować bezpieczeństwo pracy pozostałym lekarzom dyżurującym 
w szpitalu i ułatwi pozyskanie innych lekarzy do pracy w szpitalu. 
 
Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-Karpierz dodała, że drugą opcją jest tak, 
jak wspominała pani prezes, teleradiologia. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
powiedziała, że to również wymaga nakładu rzędu 100 000 zł. Przy istniejącym sprzęcie  
i stanie sieci teleinformatycznej szpital nie spełnia wymogów niezbędnych do uruchomienia 
teleradiologii. 
 
Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-Karpierz powiedziała, że potrzebny jest 
tomograf w szpitalu. W tej chwili, przy urazach głowy, nie ma innego badania jak tomografia. 
Koszt jest duży, ale istnieje możliwość wzięcia w leasing taki sprzęt. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że do takie sprzętu są wymogi 
odpowiedniego pomieszczenia. A poza tym znowu wracamy do sytuacji, w której brak jest 
ludzi do obsługiwania tychże sprzętów. 
 
Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że należy patrzeć perspektywicznie, policzyć koszty 
zakupu sprzętu. 
 
Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-Karpierz powiedziała, że zgadza się  
z opinią, że należy perspektywicznie patrzeć na zakup takiego sprzętu, jeżeli szpital ma 
funkcjonować w przyszłości i ściągnąć lekarzy do pracy w nim. 
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Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że oczywiście zgadza się  
ale od tego jest nie jest powiat a właśnie spółka, żeby to zabezpieczyła. 
 
Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że jakoś nikt nie potrafi wymusić od spółki żeby 
łaskawie wybudowała szpital ani wynegocjować tego, żeby ta spółka zakupiła sprzęt. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
powiedziała, że Dom Lekarski S.A. zakupił sprzęt do szpitala za 4,5 miliona złotych. To,  
że część sprzętu nie działa albo psuje się to wynika z tego, że sprzęt już się wyeksploatował. 
Sprzęt był dostarczony w latach 2012-2014. Na przykład cała pracownia rentgenowska, usg 
ginekologiczne, ogólnie sprzęty ginekologiczne, sprzęty operacyjne, prawie cała sala 
operacyjna była wówczas wyposażona przez spółkę Dom Lekarski, także stoły operacyjne  
do sali cięć cesarskich oraz stół operacyjny do sali głównej, sprzęty laparoskopowe, 
diatermię, kardiomonitory, 5 łóżek do intensywnej terapii, łóżka porodowe. W tej chwili są to 
rzeczy już wyeksploatowane, a personel domaga się nowego sprzętu, bo używany jest on 
intensywnie przez cały czas.  
 
Radna Joanna Kostrzewa zapytała, co z aparatem ktg. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że jest kilka aparatów ktg ale są wyeksploatowane. W chwili obecnej jeden 
dobrze funkcjonuje na oddziale. Na wszystkim oszczędzamy, jako spółka, bo nie ma 
pieniędzy. Jak coś się psuje to jest naprawiane, lecz do pewnego momentu. Głowice są już 
wyeksploatowane i trzeba byłoby kupić kilka urządzeń. To samo dzieje się  
z kardiomonitorami, na które jest w chwili obecnej zapotrzebowanie i poszukuje używanego 
sprzętu do zakupu. 
 
Radna Joanna Kostrzewa zapytała, ile jest niezbędnych środków finansowych. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że lista potrzeb sprzętowych, sporządzona na jej prośbę, wykazała kwotę  
5 mionów złotych. 
 
Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że teraz należy to podzielić według najpilniejszych 
potrzeb i przygotować plan działania. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że najważniejsze są takie rzeczy, których koszt wyniósłby od 1 do 2 milionów 
złotych. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy Dom Lekarski S.A. również 
prowadzi ze szpitalem takie rozmowy, jak powiat. Czy deklarowali chęć zainwestowania  
w pilne potrzeby sprzętowe szpitala? 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że z pism jakie w ostatnim czasie otrzymała od Domu Lekarskiego nie 
wynika, żeby Dom Lekarski chciał cokolwiek zainwestować. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że tu jest właśnie problem,  
że powiat wciąż się zastanawia jak rozwiązywać problemy a z drugiej strony spółki od Domu 
Lekarskiego S. A. nie ma woli do współdziałania. 
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Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że nie ma co liczyć na to, że Dom Lekarski 
cokolwiek zrobi bo nie jest on zainteresowany. Oni byli zainteresowani tym, żeby ich lekarze 
pracowali tutaj, mieli te 2/3 z kontraktu, 1/3 dla szpitala, tak jak w przychodni. Jedynie byli 
zainteresowani zarobkiem, a teraz to nawet z tego wynika, że i oni nie mają lekarzy. Gdyby 
mieli lekarzy to by ich dali, żeby zarabiali dla spółki. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zaproponował inicjatywę zbiórki społecznej 
przez władze samorządowe we wszystkich gminach, w powiecie z przeznaczeniem na zakup 
tomografu komputerowego. Akcja polegająca na wystawieniu puszek, sprzedaży cegiełek 
mieszkańcom powiatu. Czy można byłoby pójść w tym kierunku, żeby pozyskać część 
środków za zakup sprzętu? 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział na podstawie doświadczenia, swego 
czasu próbował zebrać drobne pieniądze apelując do gmin z południa powiatu i niestety nikt 
nie chciał się dołożyć. Natomiast od mieszkańców to się tak nie uzbiera, bo mieszkańcy płacą 
na NFZ i mają prawo żądać tego żeby usługi były na jak najwyższym poziomie. A sam 
powiat gdyby chciał przeznaczyć cały swój budżet na szpital to nie byłby w stanie 
wytłumaczyć mieszkańcom, że nie będą wykonywane inne zadania typu drogi,  
czy że zostanie obniżony jakość edukacji. A wszelkie inwestycje nie tanieją a wręcz rosną 
koszty. Starosta podsumował, że pani Prezes złożyła bardzo dobrą propozycję, jak w prosty 
sposób można obniżyć koszty w funkcjonowaniu szpitali powiatowych, ale to już zależy  
od ministerstwa i o tych, którzy wyznaczają pewne standardy. Gdyby ktoś chciał to zrobić, 
bez uszczerbku dla bezpieczeństwa pacjentów to by to zrobił. Druga sprawa to należałoby 
solidnie podejść do sprawy przygotowania budynku, gdzie jest administracja pod ZOL.  
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki odczytał pismo Prezesa Zarządu Spółki 
„Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk dotyczące propozycji 
przeprowadzenia akcji „Białe Soboty” (zał. nr 3). Dodał, że ma dwie uwagi, iż należy  
w akcję włączyć lekarzy rodzinnych i dokonać wykluczenia pewnych grup odbiorców  
i zawęzić grupę docelową do pacjentów powyżej 50 roku życia, takich którzy nie są pod 
opieką urologa. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że mogłoby to spowodować utrudnienie 
dostępu do akcji osobom, które nie korzystają z usług POZ bądź nie są ubezpieczeni. 
 
Radna Joanna Kostrzewa zaproponowała, żeby rozważyć możliwość przekazania środków 
przeznaczonych na akcję „Białe Soboty” w 100% na potrzeby szpitala. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk 
odpowiedziała, że za te środki z pewnością można byłoby kupić kilka aparatów ktg  
i kardiomonitory. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki dodał, że środki najlepiej przeznaczyć  
na zakup niezbędnego sprzętu.  
 
Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-Karpierz powiedziała, odnośnie chirurga 
onkologa, szpital może wystąpić z pismem do POZ’ów z prośbą o kierowanie swoich 
pacjentów na usuwanie znamion do Szpitala Powiatowy w Gryfinie. Niestety nie za wszystkie 
procedury zapłaci NFZ, bo część tych procedur nie mieści się w ramach pracy szpitala 
powiatowego, na przykład leczenie oparzeń i świeżych blizn oparzeniowych. 
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Radna Joanna Kostrzewa zaproponowała, żeby odbyło się spotkanie informacyjne w tej 
sprawie z dyrektorami POZ. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że w takim razie niech szpital zbierze 
oferty, wskaże niezbędny sprzęt i po zakupie powiat przekaże sprzęt w użyczenie szpitalowi. 
Jest to najprostszy sposób. A Zarząd zaproponuje przesunięcie środków w budżecie powiatu  
z akcji „Białe Soboty” na zakup sprzętu. 
 
Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że komisja otrzymała  
do wiadomości pismo Wojewody Zachodniopomorskiego w zakresie przekwalifikowania  
z dniem 1 marca br. specjalistycznego zespołu ratownictwa medycznego z miejscem 
stacjonowania w miejscowości Chojna na zespół podstawowy (zał. nr 4). Dodał,  
że należałoby to oprotestować w jakiś sposób, że na pewno pogorszy to funkcjonowanie 
ratownictwa, tym bardziej że jest to blisko granicy. 
 
W związku z brakiem dalszych zapytań przewodniczący komisji podziękował Pani Prezes  
i Dyrektorowi ds. Medycznych za przybycie. 
 
Ad. 5. Sprawy różne. 
- brak. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 16 .35. 
 
Protokół sporządziła: 
 
Dominika Konopnicka 
 Przewodniczący Komisji 
 
 Sławomir Terebecki 
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	POSIEDZENIA KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH I ZDROWIA
	RADY POWIATU W GRYFINIE
	z dnia 24 lutego 2020 r.
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki poprosił o informację na jakim etapie znajduje się rozbudowa szpitala.
	Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha powiedział, że elewacje są praktycznie na ukończeniu, pozostały prace typowo wykończeniowe, obróbki blacharskie na dachu, cokoły wokół budynku, stolarka okienna  i drzwio...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał odnośnie drzwi wejściowych,  co zgłaszane było na poprzedniej komisji.
	Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha powiedział, że zgodnie ze zgłoszoną prośbą wystąpiono do wykonawcy, żeby rozważył  możliwość wstawienia drzwi rozsuwanych. W chwili obecnej czekamy na oferty dostawców,...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał, a jak będzie funkcjonował ten obiekt klimatyzacyjny, co pewnie ciężko stwierdzić dopóki obiekt nie zapełni się ludźmi  i sprzętem.
	Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha odpowiedział, że obiekt jest w pełni przystosowany ma pełną klimatyzację, pełną wentylację mechaniczną.
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy finansowo budowa jest zabezpieczona.
	Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha odpowiedział, że na razie wszystko jest zgodnie z harmonogramem.
	Posiedzenie opuścił Naczelnik Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych Grzegorz Łaniucha.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk powiedziała, że na ten rok Narodowy Fundusz Zdrowia zwiększył kontrakt jedynie o 400 000 zł, a koszty niewspółmiernie wzrosły, zwłaszcza wynagrodzenia osobowe ale wzro...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy dodatkowe usługi pielęgnacyjne, nielimitowane świadczenia w Funduszu, czy są one w stanie w jakikolwiek sposób pokryć zapotrzebowanie.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że to ile jest nadlimitów w nielimitowanych kontraktach to szpital wykonuje, ale nie jest to na taką skalę, która zapewniłaby pokrycie dziury. Szpital m...
	Radna Joanna Kostrzewa zapytała, ile szpitalowi brakuje miesięcznie środków finansowych.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że dokładnie to jeszcze nie wie, ale podejrzewa że w tym roku to będzie kwota około 300 000 zł miesięcznie.
	Radna Joanna Kostrzewa zapytała, czy powiat ma możliwość udzielenia comiesięcznej pomocy finansowej szpitalowi.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk powiedziała, że dobrze byłoby znaleźć nawet miejsce takie, gdzie można byłoby przenieść oddział medycyny paliatywnej, utworzyć chociaż 10-15 nowych łóżek. A ZOL na Arm...
	Radna Joanna Kostrzewa zapytała, czy widzą Panie jakieś rozwiązanie problemu, który cały czas narasta.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk powiedziała, że w tej sytuacji, przy takich oddziałach jakie są i przy takim finansowaniu to ma związane ręce i nie ma możliwości oszczędności kosztów, a zwiększyć prz...
	Radna Joanna Kostrzewa zapytała, o ile łóżek należy zwiększyć.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że jeżeli chodzi o to żeby przenieść oddział medycyny paliatywnej z ZOL to należałoby wygospodarować miejsce na co najmniej 10 łóżek, a nawet 20. Wtedy ...
	Radna Joanna Kostrzewa zapytała, czy w nowym budynku naprawdę nie znajdzie się miejsce na łóżka z oddziału medycyny paliatywnej.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że miejsca nie ma, wszystko jest już zaprojektowane według nowych standardów i przepisów, zgodnie z rozporządzeniem ministra zdrowia o tym, jak powinny ...
	Starosta Gryfiński Wojciech Konarski zapytał, czy szpital w ogóle się zbilansuje, inwestycja rzędu 11 milionów zamiast na budowę to lepiej opłaca się dokładać do szpitala,  co każdy robi żeby po prostu przetrwać do takich czasów, kiedy nastąpi stabili...
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że jeżeli chodzi o ZOL w miejscu administracji na ulicy Niepodległości  to tamte piętro zostało przeanalizowane przez technologa medycznego pod względem...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że w takiej sytuacji byłby problem z obsadzeniem personelem.
	Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-Karpierz powiedziała, że za chwilę to nie będzie lekarzy, odchodzą ze szpitala. Żaden młody lekarz nie chce pozostać ani przyjąć pracy ze względu na brak OIOM, tomografii, usg ani opisu do rentgena na dyżurze...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że znowu rozmowa jest na temat zakupu sprzętu, ale przecież każdy sprzęt musi być obsługiwany przez ludzi. Tomograf i rtg wymagają opisu przez radiologa. Na chwilę obecną potrzebny jest zatrudniony...
	Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że trzeba myśleć perspektywicznie co będzie  za 6 lat, ale i oczywiście o tym co będzie za miesiąc.
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że jedyną szansą żeby zmniejszyć długi szpitala i jego problemy to rozważenie opcji zawieszenia działalności oddziału ginekologicznego. Właśnie nad taką opcją należałoby się zastanowić, w przypadku...
	Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-Karpierz odpowiedziała, że oddział jest potrzebny, bo są dni kiedy na oddziale jest czwórka dzieci. Jak lekarze prowadzący chcieliby kierować swoje pacjentki do szpitala w Gryfinie to byłaby wystarczająca lic...
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk powiedziała, że potrzebnych jest szereg rzeczy, nawet usg, kardiomonitory. Za około dwa tygodnie może już nie być oddziału ginekologicznego, jeżeli szpital nie porozum...
	Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-Karpierz dodała, że problem jest głównie  z obsadzeniem 8 godzinnego dyżuru na tym oddziale.
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że dużo jest bieżących problemów. Co w sytuacji gdyby doszło do zawieszenia pracy oddziału? Czy taka analiza była przeprowadzana?
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że można zawiesić działalność na okres 3 miesięcy. W zeszłym roku  na oddziale ginekologiczno-położniczym i neonatologicznym, szpital generował na koszt...
	Radna Joanna Kostrzewa zapytała, ile porodów rocznie musiałoby być na oddziale, żeby koszty się bilansowały.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że Wiceprezes NFZ i Konsultant Krajowy ogłosili, że 800 porodów rocznie powoduje, że szpital nie generuje długu. Wyliczono, według kosztów z ubiegłego r...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał, jakie konsekwencje, w nawiązaniu do kontraktu z NFZ, rodziłaby taka decyzja.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że zgodnie z procedurami jeżeli szpital zawiesi działalność oddziału,  do 3 miesięcy nie ponosiłby żadnej kary. Natomiast powyżej tego okresu należałoby...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że jest to opcja do rozważenia dla zarządzających szpitalem.
	Radna Joanna Kostrzewa zapytała, który z oddziałów szpitala generuje największe straty.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że generalnie oddział ginekologiczno-położniczy i neonatologiczny razem wygenerowały w ubiegłym roku straty na kwotę 1,7 miliona złotych. Są to razem ko...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że wszystkie szpitale w kraju mają podobne problemy i długi, należy skupić się na zmniejszaniu strat. Druga rzecz obecnie ważna dla szpitala to pozyskać lekarza radiologa na zabezpieczenie całodobo...
	Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-Karpierz dodała, że drugą opcją jest tak, jak wspominała pani prezes, teleradiologia.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk powiedziała, że to również wymaga nakładu rzędu 100 000 zł. Przy istniejącym sprzęcie  i stanie sieci teleinformatycznej szpital nie spełnia wymogów niezbędnych do uru...
	Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-Karpierz powiedziała, że potrzebny jest tomograf w szpitalu. W tej chwili, przy urazach głowy, nie ma innego badania jak tomografia. Koszt jest duży, ale istnieje możliwość wzięcia w leasing taki sprzęt.
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że do takie sprzętu są wymogi odpowiedniego pomieszczenia. A poza tym znowu wracamy do sytuacji, w której brak jest ludzi do obsługiwania tychże sprzętów.
	Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że należy patrzeć perspektywicznie, policzyć koszty zakupu sprzętu.
	Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-Karpierz powiedziała, że zgadza się  z opinią, że należy perspektywicznie patrzeć na zakup takiego sprzętu, jeżeli szpital ma funkcjonować w przyszłości i ściągnąć lekarzy do pracy w nim.
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że oczywiście zgadza się  ale od tego jest nie jest powiat a właśnie spółka, żeby to zabezpieczyła.
	Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że jakoś nikt nie potrafi wymusić od spółki żeby łaskawie wybudowała szpital ani wynegocjować tego, żeby ta spółka zakupiła sprzęt.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk powiedziała, że Dom Lekarski S.A. zakupił sprzęt do szpitala za 4,5 miliona złotych. To,  że część sprzętu nie działa albo psuje się to wynika z tego, że sprzęt już si...
	Radna Joanna Kostrzewa zapytała, co z aparatem ktg.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że jest kilka aparatów ktg ale są wyeksploatowane. W chwili obecnej jeden dobrze funkcjonuje na oddziale. Na wszystkim oszczędzamy, jako spółka, bo nie ...
	Radna Joanna Kostrzewa zapytała, ile jest niezbędnych środków finansowych.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że lista potrzeb sprzętowych, sporządzona na jej prośbę, wykazała kwotę  5 mionów złotych.
	Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że teraz należy to podzielić według najpilniejszych potrzeb i przygotować plan działania.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że najważniejsze są takie rzeczy, których koszt wyniósłby od 1 do 2 milionów złotych.
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy Dom Lekarski S.A. również prowadzi ze szpitalem takie rozmowy, jak powiat. Czy deklarowali chęć zainwestowania  w pilne potrzeby sprzętowe szpitala?
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że z pism jakie w ostatnim czasie otrzymała od Domu Lekarskiego nie wynika, żeby Dom Lekarski chciał cokolwiek zainwestować.
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że tu jest właśnie problem,  że powiat wciąż się zastanawia jak rozwiązywać problemy a z drugiej strony spółki od Domu Lekarskiego S. A. nie ma woli do współdziałania.
	Radna Joanna Kostrzewa powiedziała, że nie ma co liczyć na to, że Dom Lekarski cokolwiek zrobi bo nie jest on zainteresowany. Oni byli zainteresowani tym, żeby ich lekarze pracowali tutaj, mieli te 2/3 z kontraktu, 1/3 dla szpitala, tak jak w przychod...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki zaproponował inicjatywę zbiórki społecznej przez władze samorządowe we wszystkich gminach, w powiecie z przeznaczeniem na zakup tomografu komputerowego. Akcja polegająca na wystawieniu puszek, sprzedaży cegieł...
	Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział na podstawie doświadczenia, swego czasu próbował zebrać drobne pieniądze apelując do gmin z południa powiatu i niestety nikt nie chciał się dołożyć. Natomiast od mieszkańców to się tak nie uzbiera, bo mi...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki odczytał pismo Prezesa Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk dotyczące propozycji przeprowadzenia akcji „Białe Soboty” (zał. nr 3). Dodał, że ma dwie uwagi, iż należy  w ...
	Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że mogłoby to spowodować utrudnienie dostępu do akcji osobom, które nie korzystają z usług POZ bądź nie są ubezpieczeni.
	Radna Joanna Kostrzewa zaproponowała, żeby rozważyć możliwość przekazania środków przeznaczonych na akcję „Białe Soboty” w 100% na potrzeby szpitala.
	Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Małgorzata Szewczuk odpowiedziała, że za te środki z pewnością można byłoby kupić kilka aparatów ktg  i kardiomonitory.
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki dodał, że środki najlepiej przeznaczyć  na zakup niezbędnego sprzętu.
	Dyrektor ds. medycznych dr Lidia Karzyńska-Karpierz powiedziała, odnośnie chirurga onkologa, szpital może wystąpić z pismem do POZ’ów z prośbą o kierowanie swoich pacjentów na usuwanie znamion do Szpitala Powiatowy w Gryfinie. Niestety nie za wszystki...
	Radna Joanna Kostrzewa zaproponowała, żeby odbyło się spotkanie informacyjne w tej sprawie z dyrektorami POZ.
	Starosta Gryfiński Wojciech Konarski powiedział, że w takim razie niech szpital zbierze oferty, wskaże niezbędny sprzęt i po zakupie powiat przekaże sprzęt w użyczenie szpitalowi. Jest to najprostszy sposób. A Zarząd zaproponuje przesunięcie środków w...
	Przewodniczący Komisji Sławomir Terebecki powiedział, że komisja otrzymała  do wiadomości pismo Wojewody Zachodniopomorskiego w zakresie przekwalifikowania  z dniem 1 marca br. specjalistycznego zespołu ratownictwa medycznego z miejscem stacjonowania ...
	W związku z brakiem dalszych zapytań przewodniczący komisji podziękował Pani Prezes  i Dyrektorowi ds. Medycznych za przybycie.
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